

Title (en)
Ski boot.

Title (de)
Schischuh.

Title (fr)
Chaussure de ski.

Publication
EP 0363315 A1 19900411 (FR)

Application
EP 89810701 A 19890918

Priority
CH 369388 A 19881004

Abstract (en)

Boot constituted by a shell (1), on which a shaft made of one or two parts (2, 4) is articulated, comprising means for holding the shaft in an inclined position and for modifying its inclination. These means are constituted by a stop (5), which is formed on the shell, and by a mobile wedge (7) which is mounted transversely slidably on the internal surface of the shaft (2) and is intended to be interposed between the stop (5) and the edge (6) of the shaft. The stop can have a number of degrees defining different inclinations. <IMAGE>

Abstract (fr)

Chaussure constituée d'une coque (1) sur laquelle est articulée une tige en une ou deux parties (2, 4), comprenant des moyens pour maintenir la tige en position inclinée et pour modifier son inclinaison. Ces moyens sont constitués d'une butée (5) formée sur la coque et d'une cale mobile (7) montée coulissante transversalement sur la face intérieure de la tige (2) et destinée à être interposée entre la butée (5) et le rebord (6) de la tige. La butée peut présenter plusieurs degrés définissant différentes inclinaisons.

IPC 1-7
A43B 5/04

IPC 8 full level
A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A43B 5/0452 (2013.01 - EP US); **A43B 5/0458** (2013.01 - EP); **A43B 5/048** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 4653205 A 19870331 - KOCH ALBIN G [CH]
- [A] EP 0230062 A1 19870729 - LANGE INT SA [CH]
- [A] FR 2546726 A2 19841207 - SALOMON & FILS F [FR]
- [A] FR 2583271 A1 19861219 - SALOMON SA [FR]

Cited by
FR2782612A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR IT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0363315 A1 19900411; CH 677432 A5 19910531; JP H02147001 A 19900606; US 5001850 A 19910326

DOCDB simple family (application)
EP 89810701 A 19890918; CH 369388 A 19881004; JP 25801089 A 19891004; US 41015889 A 19890920